

**From:** Wenjun Song <[accounts@airforce.ca](mailto:accounts@airforce.ca)>  
**Sent:** November 21, 2019 7:24 AM  
**To:** 'Wenjun Song' <[accounts@airforce.ca](mailto:accounts@airforce.ca)>  
**Cc:** 'Dean Black' <[director@airforce.ca](mailto:director@airforce.ca)>; 'Dianne Belanger' <[kitsshop@airforce.ca](mailto:kitsshop@airforce.ca)>  
**Subject:** FW: Veteran Service Card / Carte de service des anciens combattants

Good morning everyone,

The Veteran's Service Card is now available upon request to all eligible former and releasing Canadian Armed Forces members. Please share as widely as possible.

Thank you and have a great day

Wenjun (Wendy) Song

RCAF Association  
Accounting & Membership  
Suite 405 - 222 Somerset St. W  
Ottawa, ON K2P 2G3  
613-232-5132  
[accounts@airforce.ca](mailto:accounts@airforce.ca)

**From:** "Engagement (VAC/ACC)" <[vac.engagement.acc@canada.ca](mailto:vac.engagement.acc@canada.ca)>  
**Date:** November 20, 2019 at 16:23:18 EST  
**To:** "Engagement (VAC/ACC)" <[vac.engagement.acc@canada.ca](mailto:vac.engagement.acc@canada.ca)>  
**Subject:** Veteran Service Card / Carte de service des anciens combattants

*(Le français suit)*

Dear Stakeholders and Advisory Group members,

The Veteran's Service Card is now available upon request to all eligible former and releasing Canadian Armed Forces members. Veterans who have completed basic training and have been honourably released can now apply for the new Veteran's Service Card at the following [website](#).

The Veteran's Service Card provides a tangible symbol of recognition for former members, and encourages an enduring affiliation with the Canadian Armed Forces. It has no expiry date and it is not intended for use as an ID card, pursuant to Treasury Board of Canada Secretariat and other guidelines on official identification cards.

All serving Canadian Armed Forces members and Veterans are encouraged to register for a [MY VAC Account](#) with Veterans Affairs Canada.

For more information on the Veteran's Service Card, or to apply, visit [Canada.ca - Veteran Service Card](#)

Sincerely,

Stakeholder Engagement and Outreach Team  
Veterans Affairs Canada  
[vac.engagement.acc@canada.ca](mailto:vac.engagement.acc@canada.ca)

Cher(e)s intervenant(e)s et membres des groupes consultatifs,

La carte de service des anciens combattants est maintenant disponible sur demande pour tous les membres des Forces armées canadiennes admissibles qui sont retraités ou au stade de la libération. Les vétérans qui ont réussi leur instruction de base et qui ont été libérés de façon honorable peuvent maintenant présenter une demande pour obtenir la nouvelle carte de service des anciens combattants à l'adresse [Web](#) suivante.

La nouvelle carte de service des anciens combattants constitue un symbole tangible de reconnaissance pour les anciens militaires et encourage un lien durable avec les Forces armées canadiennes. Elle n'a pas de date d'expiration et n'est pas destinée à être utilisée comme carte d'identité, conformément au Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada et aux autres lignes directrices relatives aux cartes d'identité officielles.

Tous les membres actifs et les vétérans des Forces armées canadiennes sont invités à s'inscrire à [Mon dossier AAC](#) auprès d'Anciens Combattants Canada.

Pour plus d'informations sur la carte de service des anciens combattants, ou pour postuler, visitez [Carte de service des anciens combattants - Canada.ca](#)

Cordialement,

L'Équipe de mobilisation et sensibilisation des intervenants  
Anciens Combattants Canada  
[vac.engagement.acc@canada.ca](mailto:vac.engagement.acc@canada.ca)